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Abstract (en)
[origin: US2015165305A1] A pole/wearable article assembly that includes a pole, a handle for the pole, and a wearable article designed to at
least partially cover a user's hand. The wearable article includes an element for fastening to the handle. The handle includes the following: a body
having a housing to receive the fastening element; a retaining element cooperating with the fastening element when the latter is within the rear
housing; and a latch. The retaining element is movable in relation to the body between a position for retaining the fastening element and a position
for releasing this fastening element. The latch is movable between a locking position in which the latch cooperates with the retaining element so
as to maintain the retaining element in its retaining position, and an unlocking position in which the latch no longer cooperates with the retaining
element to maintain it in its retaining position. The handle of the assembly includes a return mechanism biasing the latch towards its locking position.

Abstract (fr)
L'invention porte sur un ensemble (5) bâton / article vestimentaire composé : - d'un bâton (9) muni d'une poignée (1) et - d'un article vestimentaire
(3), destiné à couvrir au moins partiellement la main d'un utilisateur, l'article vestimentaire étant muni d'un élément de fixation avec la poignée ; la
poignée comprenant : - un corps (13) comportant un logement (132) destiné à recevoir l'élément de fixation (302) ; - un élément de retenue (11)
apte à coopérer avec l'élément de fixation (302) quand celui-ci est logé dans le logement arrière, l'élément de retenue étant mobile par rapport
au corps entre une position de retenue de l'élément de fixation et une position de libération de cet élément de fixation; - un verrou (12) mobile par
rapport au corps entre une position de verrouillage pour laquelle le verrou coopère avec l'élément de retenue (11) de sorte à maintenir l'élément
de retenue dans sa position de retenue et une position de déverrouillage pour laquelle le verrou ne coopère plus avec l'élément de retenue pour le
maintenir dans sa position de retenue. La poignée de cet ensemble comprend un moyen de rappel (17) sollicitant le verrou (12) vers sa position de
verrouillage.
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